
Folkemøde Møn  -  Evaluering    8.9.21

Kort ref. af møde efter Stormødet, hvor vi var ca. 14 stk.`s Møndeltagere.

Vi talte bl.a. om:

Samarbejde med Repatriate the Children! Man kan også støtte dem økonomisk, da 
de selv betaler meget ud af egen lomme……..

Læs på Facebook artikel med biskop Stubkjær, Jørn og Leif.  

Enighed om, at vores stand fungerede godt og var synlig, snak om plads, 
teltstørrelse m.m.

Revyen vil vinde med kortere indlæg og uden at blive læst op (så vidt muligt), ellers 
megen tilfredshed, - stort plus med musikken lørdag! 
Vores højtaler fungerer, når den bliver skruet rigtigt op!

En del spørgsmål om praktiske ting, som ikke fungerede godt på Folkemødet: 

Praktisk koordinator Jette Lykke enig i, at der var en del ting, der ikke fungerede, 
bl.a. skiltning om P-pladser, hvor(?) – Toiletter, hvor(?)- Madsteder(?) – (Ved kirken 
ligger produktionsskolen, hvor der fandtes mad). Arne og Jørn vil kontakte Jette L.  
m.h.p. fremtidigt Folkemøde. 

Vigtigt at få fat i de unge fra skolerne, meget positiv kontakt med dem fredag 
formiddag. Der skal etableres et samarbejde med skolerne og kommunen, med 
mulighed for evt. udveksling med unge indvandrere…...

En del snak om Bornholm kontra Møn Folkemøde, - forslag om et ”Bornholm Light”, 
men alle tilstedeværende foretrak Møn til næste år. Stemning for, at det bliver på 
samme plads som i år, udfor bageren;-)

På Stormødet d. 24.11. vil der blive orienteret om planer og ideer for Møn 
Folkemødet. Der er brug for flere i en styringsgruppe, Henrik skal ikke sidde alene 
med arbejdet. Der skal planlægges i god tid, så det ikke skal ske i sommerferien som 
dette år!

Obs. I dag er der i Politiken lige netop det læserbrev, vi drøftede, nemlig, om 
flygtninge, der kunne sættes i arbejde…….;-)

                                                                                                    ref. Lise Ravn


